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MOTIE Zwolse bijdrage aan stikstofruimte

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 7 november 2022,

Gelet op:

- De grote uitstoot van stikstof waardoor de natuur onder druk is komen te staan en biodiversiteit 
verloren gaat;

- De doelstelling van het college om 1.000 woningen per jaar te bouwen en hiervoor doorlopend 
stikstofruimte nodig is;

- Op 2 november 2022 door de Raad van State een streep is gezet door de bouwvrijstelling (Porthos-
uitspraak) waarmee de stikstofruimte verder onder druk is komen te staan;

- Binnen de gemeente Zwolle geen strategie wordt gevoerd op het beperken van de uitstoot van 
stikstof, geen zicht is op wat (grote) bronnen zijn van stikstofuitstoot en niet in kaart is welke 
maatregelen genomen kunnen worden of welke innovaties kunnen worden ondersteund om de 
uitstoot van stikstof terug te dringen;

Van oordeel dat:

- Het stikstofprobleem een probleem is van ons allemaal en de gemeente Zwolle gericht dient te 
werken aan het reduceren van de uitstoot van stikstof;

- Het noodzakelijk is dat zicht is op (grote) bronnen van stikstofuitstoot en in beeld wordt gebracht 
welke maatregelen genomen kunnen worden en welke innovaties dienen te worden ondersteund;

- Het college op basis van de uitkomsten van het onderzoek een strategie dient op te stellen waarmee 
de uitstoot van stikstof wordt teruggedrongen;

Roept het college op: 

- In kaart te brengen wat binnen onze gemeente bronnen van stikstofuitstoot zijn
- In kaart te brengen welke maatregelen genomen kunnen worden
- Welke innovaties kunnen worden ondersteund om de uitstoot van stikstof te reduceren
- Een voorstel te doen voor een strategie om de uitstoot van stikstof binnen onze gemeente te 

reduceren;

En gaat over tot de orde van de dag. 
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